

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XLVII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

dum norat, aut capiebat terminum. hunc pro- 3
 ficiscentem in Syriam diris cum ominibus, tri-
 buni pleb. frustra retinere conati. quorum ex-
 secrationes si in ipsum tantummodo valuissent,
 vile imperatoris damnum saluo exercitu fuisset
 reipublicæ. Transgressum Euphraten Crassum 4
 petentemque Seleuciam, circumfusus imma-
 nibus copiis equitum, rex Orodes vna cum
 parte maiore Romani exercitus interemit. reli- 5
 quias legionum C. Cassius, atrocissimi mox
 auctor facinoris, cum quæstor, conseruauit;
 Syriamque adeo in P. R. potestate retinuit, vt
 transgressos in eam Parthos, felici rerum euen-
 tu fugaret ac funderet.

C A P. XLVII. Per hæc, insequentiaque, 1
 & quæ prædiximus tempora, amplius cccc
 millia hostium a C. Casare caesa sunt, plura ca-
 pta. pugnatum sæpe directæ acie, sæpe in agmi-
 nibus, sæpe eruptionibus. bis penetrata Britan-
 nis. nouem denique æstatibus vix vlla non iu-
 stissimus triumphus emeritus. circa Aleſiam
 vero tantæ res gestæ, quantas audere vix ho-
 minis; perficere, pæne nullius, nisi dei, fuerit.
 Septimo ferme anno Cæsar morabatur in Gal- 2
 liis, cum medium iam ex inuidia potentia ma-
 le coherentis inter Cn. Pompeium & C. Cas-
 arem concordia pignus, Iulia vxor Magni de-
 cessit; atque omnia inter destinatos tanto dis-
 crimini duces dirimente fortuna, filius quo-
 que paruus Pompeii, Iulia natus, intra breue
 spa-